

## **Dagsorden, Skydeudvalgsmøde 21. oktober 2015**

<b>Dag og tid:</b>	21. oktober, 17.30 – 20.30
<b>Sted:</b>	DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød
<b>Praktik:</b>	Mødet starter med forplejning
<b>Deltagere:</b>	Andreas Gradischnig, Peter Vester-Fabrin, Svend Bodilsen, Jørgen Busch, Hans-Henrik Ellekær  Mødeleder: Dorthe Overgaard Pedersen Referent: Gitte Henriksen
<b>Dagsorden:</b>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Godkendelse af referat af mødet 24. august 2015</li><li>2. Tilføjelser til dagsorden</li><li>3. Velkommen til Hans-Henrik Ellekær</li><li>4. Afrapportering fra administration</li><li>5. Regnskabsopfølgning</li><li>6. Fokuspunkter</li><li>7. Biatlon i DGI Nordsjælland</li><li>8. Foreningstilskud</li><li>9. Kommunikation til skytter i DGI Nordsjælland</li><li>10. SPOTA mål</li><li>11. Brugerbetaling til DM</li><li>12. Formandsmøde</li><li>13. Eventuelt</li></ol>
<b>1.</b> 18.00-18.05 (5 min.)	<b>Godkendelse af referat af mødet 24. august 2015</b>  <u>Referat:</u>  Ingen tilføjelser, referatet godkendes.
<b>2.</b> 18.05-18.10 (5 min.)	<b>Tilføjelser til dagsordenen</b> Eventuelle tilføjelser til dagsordenen indskrives, og dagsordenen godkendes.  <u>Referat:</u>  Dorthe ønsker nyt fast punkt til referat; - Hvilke foreninger kontaktes forud for næste møde af konsulent/skydeudvalgsformand
<b>3.</b> 18.10-18.15 (5 min.)	<b>Velkommen til Hans-Henrik Ellekær</b> Hans-Henrik præsenterer kort sig selv for udvalget, og bliver kort præsenteret for udvalgsmedlemmer og roller i udvalget  <u>Referat:</u>  Hans-Henrik tiltræder i vikariat som Skyttekonsulent. Hans-Henrik er formand for Søborg Skytteforening og har været kritisk revisor for DGI Nordsjælland. Velkommen til Hans-Henrik

<b>4.</b> 18.15-18.25 (10 min.)	<b>Afrapportering fra administration</b> Orientering  Gitte fremlægger status på arrangementer, aktiviteter og hvad der generelt rører sig i DGI Skydning  <u>Referat:</u>  <b>Se egne noter!</b>  Pr. trailer, hvordan går det med den?
<b>5.</b> 18.25-18.35 (10 min.)	<b>Regnskabsopfølgning</b> Orientering  Gitte gennemgår kort den nuværende aktivitetsbalance  Se balancen <a href="#">HER</a> .  <u>Referat:</u>  Gitte sørger for at fakturering fra
<b>6.</b> 18.35-18.50 (15 min.)	<b>Fokuspunkter</b>  Udvalget og skyttekonsulenten gennemgår status på sidste mødes fokuspunkter.  Fokuspunkter for Skydeudvalget: <ol style="list-style-type: none"><li>1) Kommer med forslag til dato og emner til en fælles "Udviklingsdag" (skydeudvalget, pistoludvalget, riffeludvalget), som kan fremlægges på næste udvalgs møde</li><li>2) Udarbejdelse af liste over udvalgsmedlemmer hos DGI NSJ Skydning inkl. underudvalg</li><li>3) De to underudvalg finder dato og booker møde med idrætskonsulent og evt. Dorthe til drøftelse af næste års arrangementer</li></ol> Fokuspunkter for skyttekonsulent: <ol style="list-style-type: none"><li>1) Lægger en plan for biatlon i DGI Nordsjælland</li><li>2) Arbejde på hvidbog for DGI Nordsjælland</li><li>3) Igangsætte arbejde med Historisk gruppe</li><li>4) Planlægge arrangementer for 60+</li></ol> Tre nye fokuspunkter til udvalg og konsulent aftales.  <u>Referat:</u>  Opfølgning på fokuspunkter for Skydeudvalg: Dorthe; Lørdag /søndag januar til marts, morgenmad til frokost <ul style="list-style-type: none"><li>- Flere frivillige</li><li>- Nye klasser</li></ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ud og skyde både pistol og riffel</li> </ul> <p>Liste over udvalgsmedlemmer er modtaget fra Peter og Svend</p> <p>Hverken Dorthe eller Gitte har modtaget henvendelser. Skyttekonsulenten indkalder til møder i jan./febr. 2016.</p> <p>Opfølgning på fokuspunkter for Skyttekonsulent:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Biatlon plan fremlægges i punkt 7</li> <li>- Arbejdet på Hvidbog fortsætter Gitte med indtil barsel</li> <li>- Navne til Historisk gruppe er fundet, mødedato og kontakt mangler</li> <li>- Flere arrangementer for 60+ er i støbeskeen</li> </ul> <p>Nye fokuspunkter</p> <p>Udvalg:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Langdistanceskydning, der skal evt. findes et alternativ til åben træning</li> <li>2. Dorthe og Svend laver udkast til normering for hjælpere</li> </ol> <p>Skyttekonsulent:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Historisk gruppe</li> <li>2. Undersøge regler omkring udsendelse af nyhedsbrev. Hvad har vi af muligheder ift. udsendelse med mailadresser fra SOK? CRM?</li> <li>3. Ny beregning af egenbetaling til DM</li> </ol>
<p><b>7.</b> 18.50-19.05 (15 min)</p>	<p><b>Biatlon i DGI Nordsjælland</b></p> <p>Gitte fremlægger foreløbig forslag til arbejdsplan, samt plan for samarbejde med ØST landsdele.</p> <p>Se forslag <a href="#">HER</a>.</p> <p><u>Referat:</u></p> <p>Gitte mangler at undersøge hvor mange anlæg der er i Nordsjælland og hvor de evt. står.</p> <p>Der er ikke umiddelbart andre forslag eller kommentarer</p>
<p><b>8.</b> 19.05-19.15 (10 min.)</p>	<p><b>Foreningstilskud</b></p> <p>Gitte fremlægger forslag til foreningstilskud ved frivillig hjælp ved DGI Nordsjælland arrangementer.</p> <p><u>Referat:</u></p> <p>Forslag;</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 150,- for formiddagsvagt</li> <li>- 150,- for eftermiddagsvagt</li> <li>- Intet tilskud til udvalgsmedlemmer</li> </ul>

	<p>Nordsjællandsmesterskaberne, Saxegård-stævnet og Hanebjergstævnet skal normeres ift. hvor mange hjælpere der skal være på hver bane ved hvert arrangement.</p> <p>Det skal evt. genovervejes om man i Nordsjælland vil udlicitere Nordsjællandsstævner.</p> <p>Dorthe og Svend sætter sig sammen og kigger normering dette til næste gang.</p>
19.15-19.20 (5 min.)	<b>Pause</b>
<b>9.</b> 19.20-19.35 (15 min.)	<b>Kommunikation til skytter i DGI Nordsjælland</b> <u>Referat:</u> <p>Der skal evt. udsendes et notat efter hvert udvalgs møde, så medlemsforeninger kan holde sig opdaterede på hvad der sker i Skydeudvalget.</p> <p>Blanket til KAP-ansvarlig kan tilføjes rubrik med at udfyldes felt med mailadresse, godkender de samtidig at de modtager information fra DGI.</p> <p>Postkort med QR-kode/facebook-adresse/hjemmesideadresse kan uddeles ved foreningsbesøg.</p>
<b>10.</b> 19.35-19.50 (15 min.)	<b>SPOTA mål</b> <p>Gitte fremlægger forslag til SPOTA mål 2016</p> <p>Se forslag <a href="#">HER</a>.</p> <u>Referat:</u> <p>Gitte gennemgår forslag til SPOTA mål. Der er ikke umiddelbare kommentarer til forslag.</p>
<b>11.</b> 19.50-20.05 (15 min.)	<b>Brugerbetaling til DM</b> <p>Gitte fremlægger forslag for plan for egenbetaling til DM</p> <p>Se forslag <a href="#">HER</a>.</p> <u>Referat:</u> <p>Gitte retter forslag til ud fra vinter og sommer DM og udsender til Skydeudvalget snarest. Beregn desuden for terræn.</p> <p>Jørgen foreslår at det undersøges hvordan tilskudsordningen til unge op til 25 år. Der kan ved kommunen søges aktivitetstilskud til unge op til 25 år.</p>

<b>12.</b> 20.05-20.15 (10 min.)	<b>Formandsmøde</b>  Dagsorden for formandsmødet gennemgås. Evt. input fra skydeudvalget tages op.  Dagsorden kan ses <a href="#">HER</a> .  <u>Referat:</u>  Kriteriemodel passer ikke til SPOTA mål og holder os til gamle indsatser.  Gitte sender SPOTA mål 2016 til Dorthe og Svend, så disse kan medtages til formandsmøde  Angående langdistanceskydning, håber særligt Dorthe på at der bliver drøftet noget om terrænskydning. Herunder er der kommet et forslag fra Ramløse, om at det bliver muligt at køre rundt mellem stationerne ved terrænskydninger. Udvalget er umiddelbart ikke helt enige, men vil medtage forslaget på mødet.  Kommunikation vægtes højt, og vil evt. både blive taget op under punkt 2 "Hjemmeside/information/aktivitetskalender – kommunikation", samt under punkt 10 "Runde ved Landsdelene". Ved sidstnævnte vil der desuden blive nævnt, at det vil være godt hvis det igen bliver muligt at modtage referater fra Skydeudvalget på landsplan.
<b>13.</b>	<b>NYT FAST PUNKT – Foreningskontakt</b>  Hvilke foreninger kontakter skyttekonsulent eller skydeudvalgsformand forud for næste møde?  Udvalget modtager en liste over røde, gule og grønne foreninger, og skyttekonsulenter kommer med forslag foreninger der skal besøges, gerne foreninger som balancerer mellem grøn og gul.  - Søllerød  Materiale til foreningsbesøg samles.
<b>14.</b> 20.15-20.20 (5 min.)	<b>Eventuelt</b>  <u>Referat:</u>  Dorthe tilmelder hende, Andreas og Svend til møde om Roskilde Dyrskue. Skoleskydning: Dorthe og Svend laver oversigt over hvad kontoret skal gøre af arbejde hertil. Hans-Henrik hører desuden Tom om evt. materiale fra Vingsted.
	<b>Næste møde: Torsdag d. 26. november, kl. 17.30</b>